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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2018-02-13 Ordförande:            Margreth Segerstein  
 Tid: 09,00-10,00                  Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren                        Sekreterare: adj.       Birgitta Huovila 
   Kassör:   Ann-Kristin Roos    
  Ledamot: Ingela Lindau   
  Ledamot: Lars Isaksson 

  Ledamot: Bengt Lundén anm. förh. 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Ruth Wernolf Nyberg  
  Ledamot: Anne Nanngård  
  Ersättare: Marie-Louise Håkansson anm. förh.       
  Ersättare: Marianne Olsson  
  Ersättare: Ann-Christine Johansson      
  Ersättare: Siv Jönsson   
  Ersättare: Ingvar Johansson    
  Ersättare: Agneta Lejmyr 
  Adjungerad: Gunilla Andersson anm. förh. 
             
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Margreth Segerstein hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter, med till lägg efter § 3 
valberedningen. 
  
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Anne Nanngård 
 
§ 4 Valberedningen 
Valberedningens ordförande Hans Danielsson, gick igenom listan, han kontaktar Lena Mattson 
HRF om kassörsuppdraget. 
Som ledamot i SPF kommer han att anordna en frågestund i Röda Salongen inför valet, de vill 
gärna att fler föreningar deltar. Siv Nilsson kontaktar samorganisationen i PRO: ordförande. 
 
§ 5 Föregående mötes protokoll 
Protokollet från förra mötet godkändes. 

 
§ 6 Ekonomi 
Kassören informerade att det inte fanns några förändringar i ekonomin. Resultat- o balans- 
Räkningen samt budgeten är klart och överlämnades till ordföranden. 

 
§ 7 Rapporter 
Föreningarna 
Föreningarna rapporterade från sina verksamheter. Det är årsmöte på gång i alla föreningarna, 
Det är svårt att rekrytera folk till styrelser, Lisen poängterade att detta är ett tråkigt fenomen, 
När det gäller fest o resor vill man gärna vara med, men inte hjälpa till. 
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KPR  
Siv o Ruth rapporterade från senaste AU: mötet med KPR. Bl.a. badhusfrågan, parkeringarna 
på Bokeberg och hastigheten på Finjagatan och borttagna hållplatser för stadstrafiken. 
 
Lisen rapporterade att låset är bytt på dörren ut i korridoren 

 
§ 8 Årsmötet 
Styrelsen beslöt enhälligt att årsmötet flyttas till onsdagen den 14/3 pga. evenemang på 
kulturhuset. 
Ordförande har tillfrågat Birgitta Lantz att sitta ordförande. 
Handlingarna skall lämnas in till köket och förvaras där det är alla ordinarie ledamöters 
skyldighet att komma dit och skriva under. 

 
§ 9 Skrivelser 
Fanns inga att behandla. 

  
§ 12 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat och avslutade med ett par 
tankvärda ord. 

 
Vid protokollet:                  Justeras:   
Birgitta Huovila                   Margreth Segerstein                    
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Margreth Segerstein     
 
 
Anne Nanngård 

_________________                           

Justerare Anne Nanngård                                                                      


